
Referat af DAASDC bestyrelsesmøde                                                                     

Torsdag d. 27. juni 2024 kl. 19 til 21.                                                     

Online: Jens Ole inviterede. 

Til stede: Lotte Krogh Vangsgaard, Svend-Erik Mosegård Hansen, Preben Hansen, Jens Ole Jensen, Poul 
Tyrrell og Birgitte Knak-Nielsen. 

 

Dagsorden: Hvad drejer det sig om? Hvad besluttede vi? 

1. Godkendelse af dagsorden. 
Referent og ordstyrer. 

 Ordstyrer: Svend-Erik 

Referent: Birgitte 

2. Beslutningspunkt: Økonomi: 
Perioderegnskab 2024 

 

Svend-Erik gennemgik det 
fremsendte perioderegnskab 
for 2024 indtil dags dato.  

DAASDC’s betaling af 
Vordingborgs afgift for 
brandalarm er delt i 2 rater. 2. 
rate betales i september. 

En indkøbt sender + modtager 
til Hearing Aid – system blev 
ikke brugt. Hedens 
Squaredansere har i stedet 
købt den, så den fremgår ikke 
af regnskabet. 

 

 

 

 

 

 

Perioderegnskabet blev taget til 
efterretning. 

3. EC 2024:   
Betaling for repræsentanter 
fra associerede forbund. 
 
 
 
DAASDC stand på EC.  
Fordeling af tid. Hvornår skal 
den være bemandet? Er der 
mulighed for at hænge 
bagtæppe op? 
 
 
 
 
 
 
 

2-3 repræsentanter for 
associerede forbund har betalt 
danseafgift. DAASDC skal 
refundere disse afgifter, når de 
møder op til Convention. 

 

 

 

 

Bagvæggen er en betonvæg. 

 

Svend-Erik er opmærksom på 
dette.  

 

Standen åbner efter Open-Air 
klokken 12 lørdag. Her sælges T-
shirts.  Bestyrelsen står på skift i 
standen. Dette aftales fredag. 
Lotte medbringer et skilt, hvor 
åbningstiderne kan skrives på. 

 

Svend-Erik medbringer 
dobbeltklæbende tape til at 
hænge bagtæppe op med.  



 
 
Møde med de andre forbund.  
 
 
 

 

Åbning, Ceremoni, 
overdragelse til DC 2025 og 
EAASDC 2026  
                                                                          
 
 

 

 

              Badges hos trykker. 

 
 
 
Jubilæumsklubber/dansere 
 
 
 
 
 
DK-bjælker ?? er de bestilt? 
                                                                                                                                                                

 

Jens Ole og Lotte deltager. Så 
snart de 2 kender planerne for 
ceremonier, kan de fortælle 
videre til forbundene. 

 

Danseplan er tidligere sendt ud 
til bestyrelsen. 

Der skal laves overdragelse fra 
Hedens til Sæby og fra 
Danmark til Tyskland.  

Vi skal huske, at Sæby skal 
have en stand ang. DC 25 ved 
siden af Tyskland ang. EAASDC 
26. 

 

 

De klubber og dansere der har 
haft jubilæum i årets løb, kan 
få en 10-årsbjælke eller 20-års-
bjælke. De skal henvende sig til 
DAASDC’s stand. 

 

Svend-Erik sender beskrivelse af 
ceremonier hurtigst muligt til 
Lotte. 

 

 

 

Svend-Erik undersøger, om 
bannere og stafetter er klar til 
brug.  

Svend-Erik 

 

200 stk. er sendt til Svend-Erik 

 

 

Preben har styr på dette og om 
der skal bestilles flere. 

 

Hedens Squaredansere har 
bestilt. 

4. Repræsentantskabsmøde:                                                                                                                                              
afholdes søndag 28. juli 2024, 
kl 10.: Indkaldelse m.m. ligger 
klar til udsendelse d. 28. juni    
Ordstyrer til rep.møde ? 
Fortæring? 
 

 Svend-Erik videregiver besked 
om tidspunktet for servering af 
forplejning. 

Lotte har sendt 
indkaldelsespapirer ud den 28. 
juni. 

Lotte kontakter 2 mulige 
ordstyrere. 

5. Beslutningspunkt: Der er 
ønske om Beach Flags. Måske 
tid til det, efter bannere, med 
opdateret logo.  

 

Enighed om at det er lettere at 
sætte Beach flag op end 
bannere. Bestyrelsen er 
indstillet på at købe dem. 
Usikkerhed om de vil blive 
brugt og hvad der skal stå. 

Tages op under evt. ved 
repræsentantskabsmødet. 



6. Eventuelt  

 

Nyhed om Dans Danmarks 
økonomi. 

Der er kommet en ansøgning 
fra Hedens Squaredansere om 
tilskud til reklame. 

Der vil også blive Hearing Aid-
system ved Round-dance under 
convention.  

Lotte spurgte, om der bliver 
mulighed for at sælge ”brugt” 
squaredance-tøj ved 
convention i år. 

Lotte sender et link til 
bestyrelsen. 

Der bevilges 3000,- kr. til 
opstarts-annoncering og 3000,- 
kr. til infotavler. 

Poul og Svend-Erik koordinerer. 
Poul udarbejder og medbringer 
skilte, der orienterer om 
systemet. 

Sven-Erik undersøger sagen 

7. Næste møde 

 

 Dette tages der stilling til på 
repræsentantskabsmødet. 

 

 

  

 

 


